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BRMG.KS-IX.0012.1.2015 
 

PROTOKÓŁ Nr 3-1/2015 
 
Z posiedzenia Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 
dniu 28 stycznia 2015 roku, a rozpoczęło o godz.16:00 w Sali Seana 
Lestera (nr 003) w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w 
Gdańsku. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 

Na stan pięciu (5) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło pięciu 
(5), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.  
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 3 posiedzenie Komisji, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został, w terminie regulaminowym, wysłany do 
radnych drogą elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2015 – 2040 – druk nr 39. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 

2. Plan działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji na rok 2015. 
Przedstawia: Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku    

3. Udział radnych w Komisjach Grantowych. 
Przedstawia: Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
 

4. Kontrola mechanizmów i kryteriów finansowego wspierania klubów 
sportowych. 
Przedstawia: Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
 

5. Przyjęcie planu pracy Komisji Sportu RMG na rok 2015. 
 

6. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia. 
W wyniku głosowania Komisja porządek przyjęła jednogłośnie – 5 głosami „za”.  

 
PUNKT  - 1 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2015-2040 – druk nr 39. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
29 stycznia 2015 r. – BRMG-S.0006.39.2015) 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w  
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła 
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projekt uchwały. Powiedziała: przedstawiam państwu pierwszą zmianę uchwały w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2040. Uchwała w 
nie zmienia w zasadzie załącznika nr 1. W kwotach ogólnych on nie ulega żadnej 
zmianie. Natomiast załącznik nr 2 wykaz przedsięwzięć poszerza się o nowe 
przedsięwzięcie pod nazwą Rozbudowa i modernizacja sieci drogowej i kolejowej w 
Porcie Zewnętrznym. Projekt realizowany przez dwóch realizatorów czyli Gminę 
Miasta Gdańska oraz Zarząd Morskiego Portu Gdańskiego. Chodzi tutaj o poprawę 
dostępu do Portu w Gdańsku poprzez przebudowę tzw. wąskich gardeł 
zlokalizowanych w rejonie ulic Portowej, Nowej Kaczeńce oraz Kontenerowej oraz 
przebudowę części torów kolejowych na odcinku 9 km 700 m. Część przypadająca 
do realizacji przez Gminę Miasta Gdańska obejmuje, tak jak już powiedziałam, ten 
odcinek torów kolejowych, przebudowę torów kolejowych oraz 3,5 km dróg według 
rejonizacji w ulicach jakie zostały w uzasadnieniu wymienione. Ogólny koszt 
przedsięwzięcia szacuje się prawie na 285 mln zł, z czego realizatorzy spodziewają 
się dofinansowania z Programu Europejskiego Łącząc Europę w wysokości 85% 
wartości projektu, czyli dałoby to kwotę 241 mln 500 tys. zł. Gdańsk w tej kwocie 
plasuje się w połowie. W Wieloletniej Prognozie to jest kwota 22 mln 900 tys. zł 
stanowiący wkład własny Gminy Miasta Gdańska do projektu. Jeśli chodzi o zmiany 
w tej uchwale to tyle.      
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  podziękował 
za przedstawienie projektu uchwały. Następnie poprosiło zgłaszanie pytań. 
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji  
Nie mam pytań, ale proponuję odstąpić od opiniowania, ponieważ to nie jest 
kompletnie w zakresie Komisji.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Do tej pory we wszystkich kadencjach informacyjnie żeśmy przyjmowali.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji  
Skoro nam przekazał pan Przewodniczący to może jednak zaopiniujmy.  
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji  
Możemy zaopiniować. Wycofuję propozycję.  
 
Następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w 
druku nr 39. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownika Referatu Planowania 
Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, przedstawiciela 
wnioskodawcy, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie – 5 głosami 
za, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 39. (Opinia nr 3-1/5-1/2015). 
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PUNKT  - 2 
 
Plan działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji na rok 2015. 
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG   
Czy pan dyrektor od razu może powiedzieć coś na temat GOKF-u? Będzie się tu 
przewijał GOKF?   
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Panie przewodniczący, pani i panowie radni. Trudno jest dziś powiedzieć. Jest to 
uchwała intencyjna. Nie mnie tutaj zabierać głos w tej sprawie. Sprawy są jeszcze 
otwarte.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG   
Dobrze. Proszę omówić plan działalności MOSiR na rok 2015.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Chciałbym przedstawić plan działalności MOSiR na rok 2015. (prezentacja, która 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu). MOSiR jest jednostką budżetową Miasta 
Gdańska. Misją jest kreowanie aktywnych społeczności lokalnych i staramy się 
swoją działalnością to przybliżyć mieszkańcom, tą aktywność i realizować tą misję. 
Administrujemy wieloma obiektami, które są tutaj wymienione. Najważniejsze: 
piłkarski stadion przy ul. Traugutta, stadion żużlowy, pływalnia kryta, obiekt 
sportowy przy Zielonogórskiej, Miejska Hala Sportowa, obiekt sportowy na 
Dąbrowszczaków, 4 skateparki, 3 place zabaw, obiekty sportowe na Hallera, boisko 
piłkarskie przy ul. Kościerskiej, boiska osiedlowe i urządzenia sportowe, tor 
motocrossowy przy ul. Borkowskiej. Oprócz tego jeszcze administrujemy takimi 
obiektami jak Marina Gdańsk, przystań na Siennej Grobli, przystań na Tamce, 
przystań Żabi Kruk, 11 przystanków tramwaju wodnego, ponadto nabrzeża: Targ 
Rybny, ul. Wartka, Wyspa Spichrzów, a także 7 innymi przystankami kajakowymi, 
które mają powstać w przyszłości w ramach programu Kajakiem przez Pomorze. 
Oprócz tego administrujemy plażami, kąpieliskami. Oprócz tego, że je urządzamy 
pod względem kąpielisk to także administrujemy w okresie zimowym, czyli to jest 
sprzątanie, dbanie o to, żeby było tam bezpiecznie. Do tego można zaliczyć molo w 
Gdańsku Brzeźnie jako ważny element, także zakres działalności MOSiR-u jest 
bardzo duży. Do tego udostępniamy te plaże, o których tu mówiłem na punkty 
gastronomiczne, a także rejestrujemy szereg imprez i aktywności na tychże plażach 
i obiektach. Obiekty sportowe, jeżeli chodzi o inwestycje w tym roku, o ile znajdą 
się środki, bo będziemy o nie zabiegali, by stadion piłkarski na Traugutta był w 
pełni funkcjonalny musimy zmodernizować nasz monitoring. Na dzisiaj imprezy 
mogą się odbywać do 999 osób, a klub piłkarski Lechia też do czerwca oprócz tego 
ma niezależnie został ukarany za odpalanie rac. Będziemy starali się o te 
pieniądze, tu też prosimy o wsparcie w tym zakresie ze strony Rady, Komisji 
Sportu. Jeżeli chodzi o naprawę band pneumatycznych to ono się w tej chwili 
realizuje. Remont elewacji, wymiana vitrolitu w Miejskiej Hali Sportowej oraz 
będziemy realizowali wspólnie z inwestorem, nadzorowali realizację inwestycji 
przy ul. Dąbrowszczaków, a także przy Traugutta 29 na kortach.  
Najważniejsze imprezy sportowe, które organizujemy to PZU Gdańsk Maraton, 
który już 17 maja jako pierwsza taka impreza w roku 2015. Zapisy bardzo udane. 
Pierwszy tydzień to 1000 osób chętnych do wzięcia udziału. W tej chwili na liście 
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startowej nieomal 2000 osób. Mamy taki limit 2000 osób. Taki sobie postawiliśmy. 
Poważny sponsor PZU, który chce z nami współpracować w przyszłości. Kilkuset 
tysięczne wsparcie i obietnica współpracy w przyszłości i mimo, że jeszcze impreza 
się nie odbyła to się odbiła dużym echem. Widać, że była potrzebna taka impreza 
na terenie Miasta Gdańska. Maraton Solidarności, który jest organizowany 15 
sierpnia dla porównania powiem pierwszy dzień to u nas prawie 1000 osób 
zapisanych, a w Maratonie Solidarności kilkadziesiąt, dokładnie 90, a 20 osób 
opłacone. Czyli widać, że już na początku nasza impreza zyskała duże uznanie.  
Triathlon Gdańsk – impreza po raz czwarty będzie organizowana. Duży potencjał, ¼ 
Ironman`a. W lipcu Bieg Westerplatte. Najstarsza impreza biegowa w Polsce z 
dużym potencjałem, kilkutysięczny tłum, który brał udział w ostatniej edycji i 
Gdańsk Biega organizowany wspólnie z Biurem Promocji Prezydenta Miasta 
Gdańska. To tylko niektóre imprezy. 
Nowy projekt, który chcę państwu przedstawić to Gdański Herb Biegowy. To jest 
specjalne wyróżnienie dla tych najbardziej wytrwałych biegaczy i począwszy od 
Biegu Westerplatte od jesieni, poprzez Półmaraton, a skończywszy na maratonie w 
2016 roku będzie można zdobyć taki puchar i za pierwszy bieg 10 km Bieg 
Westerplatte otrzyma uczestnik jeden lew, drugi lew będzie za Półmaraton, a 
trzeci element wraz z podstawką czyli herb Miasta Gdańska będzie tym, który 
zwieńczy dzieło. Będziemy starali się w projekcie Aktywuj się w Gdańsku uczyć 
tych klientów, biegaczy, mieszkańców Gdańska przygotowywać do maratonu 
poprzez kolejne etapy, starty w poszczególnych imprezach. Jest to element 
motywujący do robienia coraz to dłuższych dystansów, do rozwoju, do aktywności i 
do ukończenia kolejnego biegu, którym jest bieg maratoński.  
Wspomniałem tu o projekcie Aktywuj się. Jeszcze go rozwinę. W międzyczasie jest 
szereg aktywności, które będziemy realizowali nieodpłatnych zajęć dla 
mieszkańców miasta Gdańska. Tutaj też niektóre imprezy, które realizujemy w 
naszym kalendarzu to są: ferie, które się za chwilę zaczną, akcja basen za zeta, 
szkoła ratownictwa oraz nauka z klubem Gdańskie Foki hokeja podwodnego. To 
dość egzotyczna dyscyplina. Zajęcia z Nordic Walking kierowane nie tylko do 
młodych, ale również do starszych osób również. Mistrzostwa Gdańska w Kartingu. 
Zawody MTB na Gdańskim Chełmie, zawody koszykarskie przy Galerii Przymorze, 
Otwarcie Sezonu Wodnego, Parkobranie – impreza plenerowa, Mistrzostwa Gdańska 
w Petanque, Regaty o Puchar Mariny, III Gdański Maraton Zumby w lipcu, 
Mistrzostwa Europy w Inland Skimboardingu organizowane po raz czwarty, Rodzinny 
Rajd Rowerowy, Dogterkking Puchar Pomorza organizowany wspólnie z Promykiem.  
To są właśnie fragmenty tych imprez, które wymieniłem. 
Program Aktywuj się. Jest to osobna, istotny element, który chcemy rozwijać, bo 
spotkała się z bardzo dobrym odbiorem ze strony mieszkańców miasta Gdańska. 
Jest to cykliczne, cotygodniowe zajęcia realizowane przez specjalistów w różnej 
dziedzinie dla mieszkańców miasta Gdańska. Przypomnę są to zajęcia cykliczne i 
nieodpłatne, co jest bardzo istotne, które są realizowane w różnych częściach 
miasta przy wykorzystaniu naszych obiektów i tutaj możemy powiedzieć o dużej 
popularności Zumby Gold, czyli to są dla osób dojrzałych zajęcia. One przyciągają 
od 100 do 150 osób. Dogtrekking czyli spacery na orientację z psem. Zajęcia z 
Nordic Walkingu – nauka właściwego chodzenia z kijami. Speedbadminton, zupełnie 
nowa aktywność, która spotkała się z dużą popularnością. Teraz musimy uruchomić 
drugą godzinę. Chodzi o bardzo fajne zajęcia, które nie wymagają zbytniego 
sprzętu, a polegają na odbijaniu lotki pomiędzy dwoma zawodnikami znajdującymi 
się w określonym polu. Nie ma tam siatki, tylko należy po prostu przebić. Kiedy 
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lotka wpadnie w pole to wtedy jest punkt dla przeciwnika. Więc bardzo 
dynamicznie to się odbywa. Joga to też zajęcia, które cieszą się dużą 
popularnością. Prawdopodobnie drugą godzinę będziemy musieli otworzyć. Treningi 
MTB czyli rowerowe prowadzone wspólnie z braćmi Banach. Treningi Petanque. W 
tym roku pozyskaliśmy wspólnie z Gdańskim Boule Mistrzostwa Polski, jedne z 
zawodów, które się odbędą 17 i 18 czerwca i jeżeli chodzi o projekty Aktywuj się 
na lato to będą też zajęcia na plaży, a także Aktywuj się w maratonie. Radosław 
Dudycz prowadzi zajęcia 23 stycznia tego roku, czyli kilka dni temu zaczęto. Na 
pierwszym wykładzie 108 osób chętnych do wzięcia udziału. Na pierwszym treningu 
150 osób. Strzał w dziesiątkę. Ludzie chcą się uczyć jak przygotować się do 
maratonu. Uczą się w sposób profesjonalny. Wiedzą jak się przygotować do tego 
dystansu dzięki naszym zajęciom. Unikniemy też przykrych niespodzianek w postaci 
zasłabnięć, mam nadzieję, czy udziału osób nieprzygotowanych. Projekt na pewno 
z dużym potencjałem. Podobna jest sytuacja z Aktywuj się w triathlonie. Objęliśmy 
grupę 60 osób opieką, gdzie są zajęcia na naszej pływalni w godzinach przed 
wynajmem w godzinach wczesnorannych o godz. 5:30, albo późno wieczorem po 
22. Zawodnicy zajęcia w oparciu o spinning czyli jazdę na rowerze, jeszcze kiedy 
jest zima w fitness Calypso i oczywiście biegi na bieżni, a kiedy będzie już sezon 
letni przejdziemy w teren, gdzie będzie można realizować te zajęcia. Programem 
objęte jest 60 osób. Bardzo aktywnie po raz drugi realizujemy ten projekt Aktywuj 
się w triathlonie. Cieszy się dużą popularnością. Jesteśmy obecni też w tym 
zakresie na Facebooku i można to doskonale sprawdzić.  
Nowe programy, Nawe elementy Aktywuj się: Parkour czyli takie zajęcia dla 
młodzieży. Bardzo popularny sport, pokonywanie przeszkód w mieście. Wielu ludzi 
robi to w sposób niezorganizowany. Od zeszłego tygodnia rozpoczęliśmy te zajęcia. 
Będzie na pewno ta dyscyplina się rozwijała. Cross Fit, czyli takie ćwiczenia z 
wykorzystaniem przyrządów oraz też takiego treningu funkcjonalnego również będą 
realizowane w oparciu o nasze obiekty. Freesbee czyli rzucanie dyskiem. To są 
zupełnie nowe dyscypliny. Od dwóch tygodni prowadzimy fitness z panią Kobielak 
na hali judo na Traugutta. Zajęcia w niedzielę w dwóch cyklach godzinnych, które 
się odbywają na matach judo. Na razie grupa jest 15 osobowa, ale ona ma też 
potencjał wzrostowy.  
Aktywne lato. To są zajęcia, które będą prowadzone w oparciu o wykorzystanie 
infrastruktury tej plażowej. Też jest w projekcie naszym budowa stadionu letniego, 
który miałby być zlokalizowany na lewo od mola w Brzeźnie.  
Jednostka flagowa Generał Zaruski zarządzana przez Miejski Ośrodek Sportu i 
Rekreacji. W tej chwili też, w czasie ferii, mimo, że zima to na jego pokładzie 
będą odbywać się zajęcia Akademii Zaruskiego, czyli będziemy przygotowywali 
młodych ludzi do udziału w rejsach. Będą to też zajęcia z wykorzystaniem 
potencjały tej jednostki i jego sprzętu, nauka węzłów, podstawowych zasad 
zachowania się w rejsach. Najaktywniejsi będą brali udział w projektach unijnych, 
rejsach żeglarskich, żeby przygotować ich musimy ich najpierw odpowiednio 
przygotować, ponieważ taka prawdziwa żeglarska przygoda to wyzwanie niby 
proste, a jednak wymaga pewnej wiedzy i zachęta do zapoznania się chociażby z 
historią jednostki i z historią patrona. Prowadzimy też na jednostce projekty 
europejskie. Projekt MAST to jest projekt dedykowany, jako lider prowadzimy go 
wspólnie z Duńczykami, Szwedami oraz Litwinami. Do końca kwietnia się realizuje 
ten projekt. Przygotowujemy się do kolejnych. Skończyło się kolejne spotkanie, w 
którym mamy plany na przyszłość właśnie do realizacji wspólnych przedsięwzięć w 
następnej edycji programów europejskich. Kolejny projekt, który też będziemy 
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teraz kończyli to jest Respect Balticum, projekt o szacunku w sporcie, dla piłkarzy 
również realizowany z Litwinami oraz Duńczykami. 
Cała lista klubów, organizacji, instytucji, z którymi współpracujemy poprzez 
organizacje, stowarzyszenia, kluby sportowe, TKKF, GOKF, a także federacje, 
chociażby Gdańska Federacja Żeglarska, Gdański Automobil Klub czy też Szkoła 
Mistrzostwa Sportowego, Kluby sportowe, etc.  
Realizujemy także projekt promocji miasta poprzez sport w takich dyscyplinach jak 
piłka nożna, piłka nożna kobiet, piłka siatkowa mężczyzn, piłka ręczna mężczyzn, 
rugby, żużel, hokej na lodzie. Właśnie jesteśmy na etapie ogłoszenia projektu. 
Pewnie w przyszłym tygodniu zostanie on ogłoszony na kolejne edycje. To w 
telegraficznym skrócie. Gdyby były pytania to chętnie odpowiem.     
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Będą pytania. Czy ktoś z członków Komisji ma pytania? Proszę bardzo.                   
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji  
Mam pytanie o maraton, szczegółowe, przede wszystkim dlaczego taki termin? Czy 
to wynika z biegów, terminów w innych miastach? Po prostu już nie było gdzie się 
wcisnąć? Dlaczego tylko 2000 osób? Czy dlatego, że to jest pierwszy raz, czy to 
zależy od trasy?  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Od czegoś trzeba zacząć. Po kolei, termin. Kalendarz biegowy w Polsce jest bardzo 
mocno wypełniony. Przeanalizowaliśmy go bardzo mocno. Było kilka elementów. Do 
tego nasz sponsor tytularny, który też ma pewną politykę w tym zakresie, jak pani, 
panowie radni wiedzą to też jest jakaś walka na tym polu. 26 kwietnia jest 
maraton w Warszawie. Przed tym zrobić to lub w terminie warszawskiego nie 
sposób. Następnie mamy weekend majowy 1,2,3 – nieszczęśliwy termin, bo 
wyjeżdżają ludzie itd. 9 maja mamy Gdynię – bieg tradycyjnie z dużym 
potencjałem i dużym uznaniem więc konkurowanie z nim w tym obszarze jest 
wątpliwe. Kolejny termin to jest 17 maja, w który wchodzimy my i jest 24 – to jest 
termin święta miasta i to późno już jest. Im wcześniej tym lepiej. Krótko mówiąc 
dogłębna analiza i ten termin 17 maja jest jedynym optymalnym, który nam się 
wydaje. Jeżeli chodzi o limit. Mamy określony potencjał jeśli chodzi o środki 
finansowe i jeśli chodzi o możliwości przeprowadzenia skutecznie tej imprezy. Nie 
wykluczamy, panie radny, że to będzie większa ilość. My to uzależniamy od 
środków, które będą. Obliczyliśmy, że kolejny tysiąc by się wiązał z kosztem ok. 
150 tys. zł przy założeniu, że będzie to kolejne tysiąc osób wpisane na listę to 
będzie 79 tys. zł, czyli brakuje nam ok. 80 tys. zł. Nie wykluczamy możliwości 
zwiększenia, będziemy obserwowali jak będzie się rozwijała sytuacja. Nie 
ukrywam, że jest to dla nas również nauka. MOSiR Gdańsk chce iść w jakość tych 
działań. Nie chcemy dostać hate`ów tak jak to dostała Gdynia, że to jest spęd, że 
to jest po 5000 osób. Dzisiaj biegacz jest wymagającym klientem. On nie tylko chce 
przebiec, ale chce przebiec w fajnym miejscu, fajną trasą, musi być dobrze 
obsłużony, musi mieć odpowiednia ilość napoi, żeby nie było takich sytuacji jak 
było na Biegu Solidarności, gdzie ostatni, którzy biegali nie mieli wody, albo ten, 
który podawał wodę mówił, żeby oddać mu kubeczek, bo już ma mało dla 
pozostałych biegaczy. Więc tego typu rzeczy chcemy uniknąć. Chcemy robić to 
dobrze, a chcemy zagrać lekko pod ciśnieniem, że przyjedźcie do Gdańska, bo jest 
fajna trasa, bo jest płaską trasą, szybką. Walczymy nad tym, żeby była zamknięta 
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ulica. Niestety to jest kompromis pomiędzy mieszkańcami, którzy żyją w mieście, a 
tymi, którzy… Dużo pieniędzy chcemy wyłożyć na promocję, na doinformowanie 
mieszkańców w zakresie utrudnień w ruchu. Krótko mówiąc dobrze przeprowadzona 
impreza z dobrym potencjałem nie chcemy, żeby została zepsuta i chcemy iść w 
jakość, żeby się nie narazić na niepotrzebne komplikacje.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Dziękuję. 
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji  
Czy mogę jeszcze wątek kontynuować? Co do terminu, czy jesień była analizowana? 
Jest Bieg Westerplatte.    
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Dokładnie. Jest Półmaraton 26 październik, mamy wrzesień, mamy teraz Gdański 
Herb Biegowy, więc to wszystko jest, panie radny, przemyślane, proszę wierzyć. 
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji  
Ostatnie pytanie w kwestii maratonu. Coś słyszałem, że PZU 350 tys. zł daje.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Nie mogę ujawnić.  
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji  
Ok. 150 tys. zł uczestnicy płacą, a ile miasto dorzuca, MOSiR? 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Na dzisiaj w budżecie mamy 300 tys. zł. Jeszcze zakładam, że z wpisowego, które 
będzie jeszcze, będziemy z panią Skarbnik rozmawiali, ale wstępne rozmowy już 
były przeprowadzone, że te wpisowe, które nie było uwzględnione w budżecie, 
będzie na nasze potrzeby przekazane do budżetu.  
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji  
Rozumiem. Już mniej więcej obraz mam. Dziękuję.  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Te zawody w Inland Skimboardingu gdzie się będą odbywać?  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Gdańsk Jelitkowo, przy wejściu nr 56.  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Jestem zwolennikiem tego, aby w Gdańsku taki tor kryty powstał jak w Warszawie, 
bo widziałem, że w Warszawie taki tor powstał i cieszy się bardzo dużym  
zainteresowaniem, zwłaszcza, że dyscyplina, a my jeszcze jesteśmy miastem nad 
morzem, bardzo się rozwija. Więc fajnie by było mieć w mieście Gdańsku taki tor.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Myśmy mieli taki tor na Stogach i przy wejściu 63, mieliśmy trzy tory: jeden 
naturalny Potok Jelitkowski, jeden sztuczny przy wejściu 63, który zobowiązany 
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został dzierżawca do wybudowania i na Stogach też powstał taki tor, który się 
cieszył dużą popularnością. Jest to potencjał rzeczywiście duży.  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Niekoniecznie musi to być przy plaży. Równie dobrze mógłby w centrum miasta się 
znajdować i przez cały rok funkcjonować.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  

Tak, tylko do tego potrzebny by był konkretny obiekt. Raczej, nie ukrywam, że tak 
jak wyciągi np. do Wake`a czy inne urządzenia, nie wszystko jest w stanie miasto 
zapewnić. Gdyby znalazł się chętny to należałoby się zastanowić nad tym gdzie, 
albo podsunąć taki pomysł chociażby takiej Alchemii czy innym obiektom, które 
mogłyby to wykorzystać. Myślę, że miasto jako takie niekoniecznie musi być 
właścicielem takiego obiektu, ale pomysł rzeczywiście świetny. Też przychodzą do 
nas niektórzy ludzie z pomysłami właśnie torów Wake`owych. Owe obiekty, które 
mogą powstać na naszych zbiornikach retencyjnych, świetnie do tego się nadają. 
Woda jest podczyszczona, dwa słupy, są takie projekty, więc pewnie będą 
powstawały. Tu bym rekomendował powstawanie przedsiębiorcom do realizacji 
tego rodzaju działań.   
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Na przyszły miesiąc mamy właśnie w planie pracy rozmowę o takim sztucznym 
torze. Będzie można za miesiąc o tym trochę porozmawiać.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  

Mogę się włączyć. Mogę służyć swoim doradztwem.  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Dziękuję.  
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
W poprzedniej kadencji, jeszcze wcześniej cały czas żeśmy wojowali o bieżnie.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Nie ująłem tego w prezentacji. Projekt GOKF jest realizowany, jak państwo 
słyszycie ma być łączenie dwóch instytucji MOSiR-u i GOKF-u. Są to plany i jakaś 
uchwała intencyjna będzie w lutym podejmowana przez państwa radnych. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Ale bierze pan to poważnie pod uwagę?  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  

Tak. Panie Przewodniczący to jest decyzja Prezydenta bardziej i z nią się trzeba 
zgodzić.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Tu są co prawda kontynuatorzy, bo to Wiecki przy tym chodził bardzo dużo. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Powiem tylko jedno. MOSiR ma w swoim statucie nawet w tej chwili zapis, że może 
prowadzić rozgrywki, co jest zasadniczym elementem, który kiedyś też realizował 
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MOSiR w przeszłości 11 lat temu dokładnie, ale w tej chwili mamy wpisane też w 
swoim statucie realizację rozgrywek międzyszkolnych. Także to nie wiązało by się z 
jakimiś rewolucyjnymi zmianami jeżeli chodzi o statut MOSiR-u, aczkolwiek też 
trzeba będzie przejrzeć go. Jak się sprawy potoczą trudno powiedzieć. Sprawa jest 
na etapie jeszcze rozważań. Intencyjna uchwała jest, ale co do szczegółów to nie 
mnie się wypowiadać. 
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Dobrze. Dziękuję. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  

Jeżeli chodzi o inną sprawę jeszcze, panie przewodniczący, związaną z budową 
tego stadionu, wiem, że sprawy idą w dobrym kierunku. Jestem w kontakcie z 
dyrektorem GOKF-u panem Jackiem Sawickim, który przekazał, że w ministerstwie 
kwestie dofinansowania idą w dobrym kierunku. Jeżeli chodzi o modernizację i 
budowę takiego placu dla lekkoatletów na Traugutta obok dawnej Sahary, sprawy 
też się toczą, jest przygotowywany program funkcjonalny pod projekty.  
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Dziękuję bardzo.  
 

PUNKT  - 3 
 

Udział radnych w Komisjach Grantowych. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG   
Nie chcę uprzedzać, ale chciałbym usłyszeć, prawdopodobnie usłyszymy to co 
żeśmy usłyszeli w poprzedniej kadencji na temat radnych w komisjach grantowych, 
ale ponieważ są trzy osoby nowe to chciałbym, żeby usłyszeli to z pana ust.  
 

Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Dyrektor Trojanowski jest w podróży służbowej. Szanowni państwo, temat udziału 
radnych gminy pojawiał się już w poprzednich latach jeżeli chodzi o zasiadanie w 
komisjach konkursowych i gdy pojawiły się wątpliwości zasięgnęliśmy opinii 
prawnej. Ta opinia prawna rozwiała w pewnym stopniu te wątpliwości z taką 
argumentacją, że Rada Gminy kontroluje działalność wójta, gminnych jednostek 
organizacyjnych czy jednostek pomocniczych i w tym celu powołuje Komisję 
Rewizyjna. Konkluzja jest taka, że skoro radni są przedstawicielami wyborców i ich 
zadaniem jest kontrola działań organu wykonawczego to nie powinni zasiadać w 
komisjach konkursowych. Z tą opinią pracujemy od kilku lat. Te procedury, które 
zostały wprowadzone po wejściu w życie ustawy o sporcie i co za tym idzie naszych 
komisji grantowych i konkursów były kontrolowane przez jednostki nadzoru czy 
Najwyższą Izbę Kontroli czy nawet CBA i nie doszukano się nieprawidłowości. Także 
w tym roku komisja konkursowa została powołana w składzie z przedstawicielami 
miasta oraz przedstawicielami Gdańskiej Rady Sportu. To tyle w temacie.  
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG   
To jeżeli chodzi o pkt 3. 
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PUNKT  - 4 
 

Kontrola mechanizmów i kryteriów finansowego wspierania klubów sportowych. 
 
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Ja to ujmę w taki sposób. Wnioski konkursowe ocenia pod względem formalnym i 
pod względem merytorycznym komisja konkursowa, o której przed chwilą 
wspomniałem czyli specjalnie powołana Zarządzeniem Prezydenta Miasta Gdańska 
komisja. Ona opiniuje do Prezydenta, natomiast granty przyznaje i wyniki konkursu 
zatwierdza Prezydent. Sprawy formalne, które są oceniane przez komisję dotyczą, 
a jeszcze powiem, że w komisji zasiada szef Biura Zamówień Publicznych naszego 
Urzędu, zasiada szef dawniej Edukacji, obecnie Wydziału Rozwoju Społecznego 
oraz my pracownicy merytoryczni Biura Prezydenta ds. Sportu plus oczywiście 
członkowie Gdańskiej Rady Sportu. Względy formalne, wnioski są oceniane, my je 
zminimalizowaliśmy przez lata do niezbędnego minimum prawnego jaki można 
zastosować. To jest aktualny statut działalności klubu sportowego oczywiście z 
aktualnymi podpisami, bieżący wypis z Krajowego Rejestru Sądowego bądź w 
przypadku podmiotów nie prowadzących działalności gospodarczej wypis z Rejestru 
Starosty Powiatowego czyli z tego rejestru, który jest prowadzony u nas przez 
Urząd Miasta i przez nasze biuro. Taki wypis jest aktualny do 6 miesięcy 
kalendarzowych. Trzeci wymóg, który jest to jest oferta, która jest złożona i też 
tutaj taką uwagą jest, że taka oferta powinna być podpisana przez aktualne władze 
klubu. To są warunki formalne, natomiast w przypadku oceny warunków, i to są 
proste rzeczy do oceny, bo to co jest napisane to jest na papierze. Natomiast pod 
względem merytorycznym branym przez komisję są takie aspekty zgodnie z 
Zarządzeniem jak: ranga i znaczenie zadania. Tutaj pod uwagę jest brana 
gdańskość imprez, ranga tych imprez, obszar działania. Pod uwagę brane są 
osiągnięcia sportowe uzyskiwane przez potencjalnych beneficjentów czyli przez 
kluby sportowe i tutaj komisja korzysta z wyników, które są rejestrowane przez 
Ministerstwo Sportu w systemie dzieci i młodzieży. Co roku prezentujemy taką 
książeczkę z aktualnymi rankingami, z aktualnymi sukcesami sportowymi dzieci i 
młodzieży całej Polski, bo wszystkie gminy są odgórnie klasyfikowane w tym 
rankingu. Pod uwagę brana jest także tzw. gdańska punktacja sukcesów 
sportowych. To jest ta punktacja, którą opracowywała Gdańska Rada Sportu, gdyż 
sukcesy sportowe rejestrowane przez Ministerstwo Sportu są rejestrowane tylko w 
obszarze zadań krajowych, imprez lokalnych, bądź imprez szczebla centralnego 
międzywojewódzkiego, natomiast sukcesy młodzieży na arenach Europy, czy poza 
granicami tam nie są zauważalne i nie są rejestrowane i żeby ten wizerunek był 
szerszy Gdańska Rada Sportu opracowała taką punktację. Pod uwagę są brane też 
takie rzeczy jak ilość członków, kadra trenerska, ciągłość szkolenia czyli od 
najmłodszego do najstarszych, a przede wszystkim udział w rywalizacji sportowej 
co weryfikuje ustawa o sporcie, która w jasny sposób precyzuje, że rywalizacja 
sportowa ta klasyfikowana także przez Ministerstwo Sportu i przez inne rejestry to 
są te zawody rangi lokalnej bądź krajowej, którym patronują polskie związki 
sportowe. Pod uwagę komisja również bierze dotychczasową współpracę z 
podmiotami, gdyż nieczęsto, ale zdarzają się przypadki nieterminowego rozliczania 
środków finansowych przyznawanych przez Gminę, bądź nie rozliczania tych 
środków finansowych i wtedy wzbudzają wątpliwości tego typu podmioty. Jeżeli są 
jakieś pytania to oczywiście proszę.  
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG   
Proszę o pytania koledzy, koleżanko. Uważam, że ten punkt jest wyczerpany. 
 
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Dodam może jeszcze, że katalog zadań obejmuje szkolenie sportowe, udział w 
rozgrywkach ligowych, organizację imprez sportowych, udział w imprezach 
sportowych i w mniejszym stopniu zakup sprzętu sportowego czy pokrycie kosztów 
korzystania z obiektów sportowych. Taki katalog zadań jest ogłoszony i na te 
zadania wpływają oferty. My jesteśmy obecnie już na etapie zakończenia zbierania 
ofert. Termin się zakończył i we wtorek mamy posiedzenie komisji, która będzie 
procedowała już wnioski.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG   
Dziękuję bardzo.            

 
PUNKT  - 5 

 
Przyjęcie planu pracy Komisji Sportu na rok 2015. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG   
Został przesłany plan pracy do członków komisji. Czy są jakieś uwagi, wnioski, 
jakieś terminy dodatkowe?   
 
 

 

DATA POSIEDZENIA 
 

 

GODZINA 
 

 

SALA 
 

 

TEMATY 
 

 
 
 
 
 

28 stycznia 

 
 
 
 
 

16:00 

 
 
 
 
 

003 

1. Plan działalności Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji w Gdańsku na rok 
2015. 

2. Udział radnych w Komisjach 
Grantowych. 

3. Kontrola mechanizmów i kryteriów 
finansowego wspierania klubów 
sportowych. 

4. Przyjęcie planu pracy Komisji Sportu 
RMG na rok 2015. 
 

 
 

25 luty 
 

 
 

16:00 

 
 

003 
 
 
 

1. Inwestycje powstające w ramach 
Budżetu Obywatelskiego – zarządzanie 
powstałą infrastrukturą. 

2. Możliwości powstania w Gdańsku 
sztucznego toru do Skimboardingu. 

3. Koncepcja budowy nowych basenów w 
Mieście Gdańsku. 
 

 
 

25 marca 

 
 

16:00 

 
 

003 

 
1. Przegląd i ocena obiektów sportowych 

podległych Miejskiemu Ośrodkowi 
Sportu i Rekreacji w Gdańsku. 

2. Projekt rozbudowy Krainy Zabawy. 
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29 kwietnia 

 
 
 
 

16:00 

 
 
 
 

003 

1. Rozpatrzenie Sprawozdania Prezydenta 
Miasta Gdańska z wykonania budżetu 
Miasta Gdańska w 2014 roku – w 
zakresie działania Komisji. 

2. Budowa Centrum Sportu 
Młodzieżowego GOKF – stan aktualny. 

3. Przygotowanie Miasta Gdańska do 
sezonu letniego 2015 r. 

4. PZU Maraton Gdańsk – trasa maratonu, 
kwestie bezpieczeństwa uczestników.  
 

 
27 maja 

Posiedzenie 
wyjazdowe 

 
16:00 

 
 
 

1. Wizyta w wybranych obiektach 
zarządzanych przez Miejski Ośrodek 
Sportu i Rekreacji w Gdańsku – 
Przystań Żabi Kruk przy ul. Tamka. 
 

 
24 czerwca 
Posiedzenie 
wyjazdowe 

 
16:00 

 
 
 

1. Wizyta na pokładzie STS Generał 
Zaruski – zaznajomienie Komisji z 
problematyką edukacji morskiej. 
Wizyta w Górkach Zachodnich ul. 
Przełom 9. 
 

       1 lipca * 
* Dodatkowe posiedzenie 

Komisji, w razie zwołania 
sesji na dzień 2 lipca  

 
16:00 

 
003 

1. Opiniowanie projektów uchwał RMG 
skierowanych do Komisji. 

2. Sprawy wniesione, wolne wnioski, 
korespondencja. 
 

 
26 sierpnia 
Posiedzenie 
wyjazdowe 

 

 
16:00 

 
 

 

1. Rejs Tramwajem Wodnym – 
zaznajomienie Komisji z infrastrukturą 
hydrotechniczną Gdańska. 

2. Wnioski Komisji Sportu i Turystyki RMG 
do projektu budżetu Miasta Gdańska 
na rok 2016. 
 

 
 

 
 

23 września 
 

 
 
 

 
16:00 

 
 

 
 

003 

1. Sprawozdanie z realizacji projektów 
sezonu letniego realizowanych przez 
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku. 

2. Dostępność obiektów sportowych dla 
mieszkańców i amatorskich klubów 
sportowych – możliwości zniesienia 
odpłatności za korzystanie z tychże 
obiektów. 

3. Wspieranie sportu amatorskiego 
poprzez programy o roboczych 
nazwach: „Awans” i „Inkubator 
Sportowy”. 
 

 
 

28 października 
 

Posiedzenie wspólne z 
Komisją Edukacji RMG  

 
 

 
 
 

16:00 

 
 
 

208 

 
1. Sport w szkole – koncepcja 

zmierzająca do obniżenia wysokiego 
wskaźnika dzieci nie uczestniczących 
w zajęciach z Wychowania Fizycznego. 

2. Przełożenie sportu szkolnego na sport 
profesjonalny. 

3. Wykorzystanie obiektów szkolnych dla 
sportu dzieci i młodzieży. 
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25 listopada 

 
16:00 

 
003 

1. Opiniowanie projektu budżetu Miasta 
Gdańska na rok 2016 – w zakresie 
działania Komisji. 

 
16 grudnia 

 

 
16:00 

 
003 

 

 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji 
Moja uwaga jest taka, że jest właściwa ilość punktów, a ostatecznie też nie musimy 
tak ściśle się tego planu trzymać, można na bieżąco korygować pewne rzeczy, więc 
ja bym proponował jednak zmian nie dokonywać.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG   
Czy jakieś inne uwagi? Wobec tego proponuję przyjąć plan.  
 
Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji 
Sportu na rok 2015, w wyniku którego Komisja jednogłośnie –  5    głosami za 
przyjęła plan pracy.  
 
Plan pracy Komisji Sportu na rok 2015 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 

PUNKT  - 6 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu  RMG   
Komisja otrzymała do wiadomości pismo skierowane do Prezydenta ze szkoły nr 65. 
Wszyscy otrzymaliście to pismo na skrzynki mailowe. Popieramy. To jest bardzo 
dobry klub. Tam chodzi o pomost. Czy ktoś ma sprawy do wniesienia, wnioski? Nie 
słyszę. Wobec tego ja mam pytanie. Jakie państwo macie ulubione dyscypliny 
sportu?  
 
Radna Beata Jankowiak – Wiceprzewodnicząca Komisji   
Dyscypliny wodne, żeglarstwo.  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Najbardziej lubię piłkę nożną, piłkę ręczną, ale też nowe, ciekawe dyscypliny jak 
skimboarding czy jazda na longboardach, na których jeszcze nie jeździłem, ale 
lubię nowe dyscypliny, innowacyjność, więc jak jest coś nowego, ciekawego to 
zawsze pójdę zobaczyć. Dobrze, że mamy nowe zawody, w nowych dyscyplinach, 
będą w Gdańsku się odbywały i bardzo mnie to cieszy. Kiedyś byłem dyrektorem 
klubu sportowego piłkarskiego, także ten sport jest mi bliski, zwłaszcza amatorski, 
pół amatorski.    
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji  
Piłka nożna, wszystkie te triathlonowe dyscypliny, żeglarstwo.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji 
Piłka nożna, żużel, lekka atletyka i jeszcze tenis. 
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W związku z tym, że nie było więcej spraw wniesionych oraz wolnych wniosków 
Przewodniczący podziękował wszystkim za uczestniczenie w obradach i na tym 
posiedzenie zakończono – godz. 16:50. 
 
 
 
 
 

Przewodniczący 

Komisji Sportu RMG 

 

Mirosław Zdanowicz 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska  
 



Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku

Plan działalności na rok 2015



MISJA MOSiR w GDAŃSKU

„Kreujemy aktywne społeczeństwo lokalne”



ADMINISTRATOR OBIEKTÓW SPORTOWYCH
Utrzymanie gminnej infrastruktury sportowej

� Stadion piłkarski - ul. Traugutta 29

� Stadion ŜuŜlowy im. Z. Podleckiego – ul. Zawodników 1

� Pływalnia kryta – ul. Chałubińskiego 13

� Obiekt sportowy – ul. Zielonogórska 4

� Miejska Hala Sportowa – ul. Kołobrzeska 61

� Obiekt sportowy – ul. Dąbrowszczaków 13 (operator zewn.)� Obiekt sportowy – ul. Dąbrowszczaków 13 (operator zewn.)

� 4 skateparki

� 3 place zabaw/boiska osiedlowe (budŜet obywatelski)

� Obiekt sportowy – al. gen. J. Hallera 201 (operator zew.)

� Boisko piłkarskie – ul. Kościerska

� Boiska osiedlowe i urządzenia sportowe – 6s obiektów

� Tor motocrossowy - ul. Borkowska



INFRASTRUKTURA WODNA
MOSiR administruje przystaniami Ŝeglarskimi:

� Marina Gdańsk

� Przystań Sienna Grobla *

� Przystań Tamka *

� Przystań śabi Kruk *

� 11 przystanków tramwaju wodnego *

Ponadto:Ponadto:

� NabrzeŜa /Targ Rybny, ul. Wartka, Wyspa Spichrzów/

Plan budowy sieci 7 przystani kajakowych w ramach 

Programu „Kajakiem przez Pomorze” 

* Zbudowane przy wsparciu z UE



ADMINISTROWANIE PLAśAMI

� Bezpieczeństwo – innowacyjne ratownictwo

� Czystość, unikalne walory przyrodnicze

� Atrakcje, aktywny wypoczynek, turnieje plaŜowe

� Gastronomia – dzierŜawa 5 punktów zlokalizowanych na plaŜy

/z zapleczem rekreacyjnym/

21 KM PLAś – 7 KĄPIELISK STRZEśONYCH  - 5 BŁĘKITNYCH FLAG



OBIEKTY SPORTOWE - INWESTYCJE
� Modernizacja monitoringu stadionu piłkarskiego - ul. Traugutta 29

� Naprawa band pneumatycznych – stadion ŜuŜlowy

� Remont elewacji, wymiana vitrolitu w Miejskiej Hali Sportowej

� Obiekt sportowy przy ul. Dąbrowszczaków 

– prace związane z realizacją inwestycji (operator zewn. – 25 lat)



NAJWAśNIEJSZE IMPREZY SPORTOWE

� 1. PZU Gdańsk Maraton – 17.05.2015

� Triathlon Gdańsk – 19.07.2015

� 53. Bieg Westerplatte – 12.09.2015

współorganizacja z: Radio Gdańsk

� Gdańsk biega – 24.10.2015

współorganizacja z: BPPM



NAJWAśNIEJSZE IMPREZY SPORTOWE



GDAŃSKI HERB BIEGOWY

zakłada specjalne wyróŜnienie dla najwytrwalszych uczestników gdańskich imprez

biegowych. KaŜdy, kto ukończy wszystkie imprezy, kolekcjonując medale z kaŜdej z nich, stanie się

posiadaczem okazałego Gdańskiego Herbu Biegowego:

Bieg Westerplatte (2015)

Półmaraton Gdańsk (2015)

PZU Gdańsk Maraton (2016)



POZOSTAŁE IMPREZY SPORTOWE
Aktywne ferie – 02-15.02.2015

Nordic Walking – 14.03.2015, 26.09.2015

3. Mistrzostwa Gdańska w Kartingu – 18.04.2015

MTB – 19.04.2015, 24.05.2015, 28.06.2015, 27.09.2015

Galeria Przymorze Streetball Challenge – 25.04.2015, 20.06.2015

Otwarcie Sezonu Wodnego – 23.05.2015

Parkobranie – maj 2015Parkobranie – maj 2015

Mistrzostwa Gdańska Petanque – 13.06.2015

Regaty o Puchar Mariny – 11-12.07.2015

III Gdański Maraton Zumba® Fitness Na PlaŜy – 19.07.2015

Mistrzostwa Europy w Inland Skimboardingu – 31.07-01.08.2015

Rodzinny Rajd Rowerowy – 08.08.2015

Dogtrekking Puchar Pomorza – 04.12.2015



POZOSTAŁE IMPREZY SPORTOWE



PROGRAM „AKTYWUJ SIĘ!”
Skierowany do mieszkańców Gdańska cykl bezpłatnych aktywności, które odbywają się

regularnie, nie rzadziej niŜ raz w tygodniu. W realizacji programu wykorzystywane są

obiekty miejskie oraz ciekawe plenery, np. plaŜa czy Park im. R. Reagana.

Zumba Gold

Dogtrekking

Nordic Walking

� Aktywuj się w 

Gdańsku na lato

� Aktywuj się w Nordic Walking

Speedbadminton

Joga na zdrowie

MTB

Petanque

� Aktywuj się w 

maratonie

� Aktywuj się w 

triathlonie



NOWOŚCI PROGRAMU „AKTYWUJ SIĘ!”

Parkour/freerun

Cross Fit

Freesbee

Fitness dla dzieci



AKTYWNE LATO
letni to czas, gdy aktywności przenoszą się w plener – na plaŜę lub do Parku im.

Reagana. Dodatkowo na kąpieliskach uruchamiane są wypoŜyczalnie róŜnego

sprzętu sportowego i rekreacyjnego, począwszy od piłek, po rakietki do badmintona,

pływaczki i inne. Ponadto fanom siatkówki w wydaniu plaŜowym, przy molo w Gdańsku

Brzeźnie udostępniamy oświetlone boiska do gry. Dzięki temu moŜna grać równieŜ po

zmroku. Ofertę aktywnego wypoczynku na plaŜy uzupełniają turnieje siatkówki

plaŜowej rozgrywane przy molo w Gdańsku Brzeźnie oraz siłownia plenerowa wplaŜowej rozgrywane przy molo w Gdańsku Brzeźnie oraz siłownia plenerowa w

Jelitkowie.



STS GENERAŁ ZARUSKI
Jednostka flagowa Miasta Gdańska

Armator jednostki - MOSiR w Gdańsku 

Funkcje Ŝaglowca szkoleniowego 

udział dzieci i młodzieŜy

Europejski projekt MAST



PROJEKTY EUROPEJSKIE
MOSiR w Gdańsku jest liderem projektów wspieranych przez Unię Europejską:

MAST - Maritime Education and Sail Training for Young People - program szkoleniowy 

dla młodzieŜy regionu południowego Bałtyku

Respect Balticum – międzynarodowy turniej piłkarski dla młodzieŜy



WSPÓŁPRACA – KLUBY I INSTYTUCJE
Szkółka piłkarska "SANTOS" 

SKS "POLONIA" Gdańsk 

Lechia Gdańsk S.A

Rugby RC Lechia Gdańsk

Lechia Gdańsk sekcja LA, Sekcja CięŜarów

SGKS WybrzeŜe Gdańsk – Judo

Polonia Gdańsk

Gdańsk

KS Olivia Gdańsk

Szkoła Mistrzostwa Sportowego

SMS Trefl Liceum

SAUR Neptun Gdańsk

GIWK

Fundacja Gdańska

Gdański Klub śeglarski

Pomorski Okręgowy Związek śeglarski

TKKF Chełm

GOKF

KS Jaguar Kokoszki 

KS Olimpic Gdańsk

Polska Federacja Nordic Walking

StraŜ Miejska 

Stacja Pogotowia Ratunkowego 

Wojewódzka i Miejska Biblioteka Publiczna

Stowarzyszenie Przyjaciół Wyspy Sobieszewskiej

Polskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób z 

Upośledzeniem Umysłowym

Gdańskie Targi Turystyczne

Pomorska Fundacja Pies Szuka Domu

Fundacja Nasza Ziemia

Fundacja Partnerstwo dla Środowiska

GKś WybrzeŜe

Fundacja Sztorm GdańskSMS Trefl Liceum

SMS Trefl Gimnazjum

KS KORSARZ

KS GEDANIA 1922

Gdański Auto Moto Klub

Miejski WOPR w Gdańsku

Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna

Urząd Morski w Gdyni

Wydział Ochrony Środowiska UM

Lasy Państwowe

StraŜ Miejska 

Komenda Miejska Policji

Klub Gdańskie Boule

Pomorski Okręgowy Związek Motorowodny i 

Narciarstwa Wodnego

Gdańskie Centrum Profilaktyki UzaleŜnień

Pomorski Okręgowy Związek Kolarski

AWFiS w Gdańsku

Gdański Klub Morsa

Fundacja "śyć z pompą"

Komenda Miejska Państwowej StraŜy PoŜarnej

Fundacja Sztorm Gdańsk

Roskilde Business College (Dania)

Plunge Sport and Recreation Centre(Litwa)

Fundacja Bezpieczni nad Wodą

Centralne Muzeum Morskie

Stowarzyszenie Marin Bałtyckich – MVO

Gdańska Federacja śeglarska

Narodowe Centrum śeglarstwa

AZS Centralny Ośrodek Sportu Akademickiego

Jachtklub Stoczni Gdańskiej



PROMOCJA MIASTA GDAŃSKA POPRZEZ SPORT

Realizacja zadania promocji Miasta Gdańska poprzez następujące dyscypliny

sportowe:

Piłka noŜna męŜczyzn

Piłka noŜna kobiet

Piłka siatkowa męŜczyzn

Piłka ręczna męŜczyznPiłka ręczna męŜczyzn

Rugby

śuŜel

Hokej na lodzie



Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku

mosir.gda.pl
facebook.com/MOSiRGdansk
twitter.com/MOSiRGdansk


